
Fra: Silseth Magne (Magne.Silseth@afjord.kommune.no)
Sendt: 07.04.2020 11:28:25
Til: Geir Tinnen
Kopi: 

Emne: SV: Vann og avløp Å Misonshus.
Vedlegg: 
Hei
 
Det vil alltid være fornuftig å få ordnet opp i vann og avløpsløsninger som ikke er tilfredsstillende før det bygges
vei/plass og asfalteres over disse. Sannsynligvis ville det i løpet av kort tid blitt gitt pålegg om fjerning av
septiktank og tilkobling til kommunalt avløpsanlegg. At dere har fått ordnet dette nå, vil medføre at det ikke
behøves å grave i plassen på et senere tidspunkt.
 
Det er huseier som har ansvaret for utbedring av private stikkledninger frem til kommunalt anlegg. Dette er
regelen som gjelder i Åfjord kommune, og også i mange andre kommuner.
 
Oppordning av privat stikkledning må kostes av huseier. Regning må sendes Å Misjonshus, som må betale denne.
 
 
Vennlig hilsen
Magne Silseth
Fagleder driftsavdeling VVA
Tlf. 72 53 23 56 / 907 64 915

E‐post fra og til Åfjord kommune er offentlig. Bevaringspliktig e‐post arkiveres og blir synlig på postlisten.
 

Fra: Geir Tinnen <Geir@tinnen.no> 
Sendt: torsdag 2. april 2020 13:10
Til: Silseth Magne <Magne.Silseth@afjord.kommune.no>
Kopi: Kolmannskog Lars Helge <Lars.Helge.Kolmannskog@afjord.kommune.no>
Emne: Vann og avløp Å Misonshus.
 
 
Hei.
 
Omlegging av vann og avløp ved Misjonshuset – deling av kostnader.
 
Kloakkledingen ved Misjonshuset har frem til nå gått via to septikkummer og videre inn på et gammelt
avløpssystem til kommunen. 
 
I forbindelse med utskifting av masse og legging av ny asfalt på P‐plassen tok jeg, som formann for huset, initiativ
til å bytte ut dagens system til det  som nå er utført.  Vi kunne oversett dette, og unngått ekstra kostnader.  Men
det ville ikke være fornuftig.
 
Jeg har undersøkt litt tilbake i tid hva kommunen har gjort i forbindelse med omlegging av kloakk fra gammelt
ledningsnett og over til nytt.  Dette har vært utført uten kostnad for eier.
 
Jeg ber på vegne av Misjonshuset kommunen om å dekke kostnadene for denne omleggingen.  Jeg er også kjent
med at på grunn av at vi nå har utført ny tilkobling, så er det avdekket en feil/brudd på nettet øst for 715.  Flott at
dette ble oppdaget.
 
Rent praktisk så foreslår jeg at Syltern sender faktura til kommunen (pga mva) for det arbeidet som gjelder VA og



at Misjonshuset dekker kostnadene som genereres gjennom Haugsnes AS.
 
Kostnadene vedr dette blir uansett «alt for store».  Håer dette kan ordnes slik.
 
Med vennlig hilsen
 
For Å Misjonshus
Geir Tinnen
 
 
 
 


